
Referat fra d. 23/11 


Tilstede: Brian, Jytte R, Jytte G, Tine, Oluf og Mette


Siden sidst: 


1. Har der været børn med til beboermøder før? Det har der.


2. Der har været 1 opsigelse pr. 1/1-23 nr 29

Vi har bestemt at vi laver dagsorden til hvert møde.


3. Markvandring Stinna er ny ansat i Domi, hvor hun får ansvaret for de grønne områder.

Brian har lavet en aftale om at vente til foråret med noget vi har bestilt for længe siden.


4. Taget fat i Odder kommune for at få Volden/ skråningen klippet.

Belægning mellem skraldespande, bliver taget til 5 års eftersyn.

Vi får ny flagstang i den nærmeste fremtid.


5. Brian har bestilt arbejde - hækken bliver klippet.

Frugttræerne skal beskæres

Formanden er blevet medlem af byggeudvalget i Domi.

Den 1.december er der orienteringsmøde/julefrokost på Malling kro, Brian og Oluf repræsenter 
afd. 28

Lotte og Tanja har fået en blomst, som tak for tiden i bestyrelsen.


Alle i bestyrelsen har fået en nøgle til skuret. 


I forhold til Genvex, så har Domi sendt en mail, hvor de beskriver hvad vi skal gøre i forhold til 
indeklimaet.


Økonomi: 

Jytte R gennemgår økonomien i afd. 

meget vigtig at der skal være faktura/ kvittering på alle indkøb

Der skal stå på hvad man har købt og til hvad.


6. Vi har juletræstænding d. 27/11 og vi mødes kl. 14.30

Jytte G køber ind til arrangementet

Lyskæden bliver taget ned efter nytår.


7. Ny flagtovholder bliver Oluf Jensen i nr 55, og ny formanden for flagstangen søges.


Evt.


Skab i skuret tager vi til foråret.


Vi skal lave et velkomstbrev til nye indflyttere i afdelingen.


Næste gang vi mødes er til nytårskur d. 18/1 kl. 17.30



